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Geachte mevrouw Kerkmans, 
 
Bij deze de beantwoording van uw vragen van 18 januari 2015 over de toekomst van het hertenkamp en de 
volière als gevolg van de bezuinigingen op het dagelijks beheer. 
 

1. Bent u ook van mening dat hertenkampen en volières, hoewel omwonenden aan deze faciliteiten 
zijn gehecht, niet meer passen in deze tijd waarin de opvatting dat dieren er niet zijn voor 
menselijk vermaak meer een meer draagvlak heeft?  

Antwoord: 
Het college is van mening dat er tegen een volière en hertenkamp geen bezwaar bestaat, zolang dit gebeurt  
in overeenstemming is met de geldende wetgeving over het houden van dieren.   

2. Deelt u de mening dat vogels niet gekooid kunnen blijven met als onderliggende reden dat 
leerlingen er dan ‘een project bij hebben’, mede omdat dit een verkeerd beeld geeft aan de jeugd 
over het welzijn en de natuurlijke leefwijze van vogels? Zo nee, wat is uw visie dan wel?  

Antwoord: 
De dieren waar het hier om gaat zijn in gevangenschap geboren en opgegroeid. Het college is van mening, 
dat de verzorging van deze dieren een zinvolle bijdrage kan leveren aan opvoeding in het algemeen en 
natuureducatie in het bijzonder, met name voor kinderen die opgroeien in stedelijke gebied.  

3. Waarom gaat u met het oog op het belang van bewoners, dieren en de gemeente niet met 
buurtbewoners rondom het hertenkamp in gesprek om het gebied als (groene) ontmoetingsplek 
aantrekkelijk te houden, maar dan zonder dat daar dieren voor worden gebruikt? Waarbij wij u 
eraan te herinneren dat wanneer hier een groene ontmoetingsplek zou komen, de bezoekers van 
in het wild levende kleine dieren en vogels kunnen genieten. 

Antwoord 
Omdat een groot aantal bewoners het hertenkamp graag wil behouden wil het college eerst onderzoeken of 
vrijwilligers dit willen beheren en onderhouden. Als dit niet lukt wordt het hertenkamp gesloten. Het terrein 
zal in dat geval een groenbestemming houden. 
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4. Bent u het met ons eens dat het naar de slacht brengen van dieren geen wijze is om een 
populatie herten in een hertenkamp te reguleren? Kunt u uitsluiten dat dit nu of ooit gaat 
gebeuren en kunt u daarbij aangeven of dat in de afgelopen decennia wel gebeurde of dat de 
Goudse herten nooit bij de slacht zijn geëindigd?  

5. Deelt u de mening van de Partij voor de Dieren dat door herplaatsing de situatie van de dieren 
niet verbetert, omdat zij dan waarschijnlijk weer in ‘hertenkampen’ en ‘volières’ terecht komen? 
Zo nee, wat is dan uw beleid waardoor dit niet gebeurt?  

 
Antwoord op vraag 4 en 5. 
Als blijkt dat er geen vrijwilligers zijn die in staat zijn deze voorzieningen op een verantwoorde wijze over te 
nemen, is verplaatsing van de dieren naar een ander hertenkamp of volière naar ons oordeel de beste 
oplossing. Verplaatsing gebeurt op dit moment in de praktijk met enige regelmaat om overpopulatie tegen te 
gaan. Er zijn geen aanwijzingen dat hun leefsituatie daardoor verslechtert. Het college kan niet garanderen 
dat er geen herten zijn geslacht.  
 

6. Past het niet beter in uw (financiële) beleid dat afgesproken wordt met eventuele vrijwilligers 
voor het hertenkamp en met Het Segment dat de faciliteiten dicht moeten en dat, rekening 
houdend met de sociale behoeften van de dieren, via ‘natuurlijk verloop’ de volière en het 
hertenkamp overbodig zullen worden? Zo nee, wat is uw achterliggende visie?  

7. Hoe gaat het college mede met het oog op het bewaken van dierenwelzijn de in het memo en in 
de krant voorgestelde oplossingen realiseren met vrijwilligers? Mocht het college voor deze optie 
kiezen ligt het dan niet in de reden dat het college de daarbij behorende kosten voor voedsel, 
medicatie enzovoorts voor zijn rekening neemt?  

Antwoord op vraag 6 en 7 
Één van de uitgangspunten van de huidige bezuinigingen is dat de gemeente zich beperkt tot de kerntaken.  
De instandhouding van voorzieningen als deze behoort niet tot die kerntaken. Afstoten of sluiten ervan ligt 
daarom voor de hand.  
 
Het college heeft gezien de ervaringen met de dierenweide in Goverwelle en de kinderboerderij er alle 
vertrouwen in dat vrijwilligers in staat zijn het hertenkamp en de volière over te nemen en op verantwoorde 
wijze te beheren. Dit heeft de voorkeur van het college boven het sluiten ervan.  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
 
 
Drs. L.A.M. Bakker Dr. M. Schoenmaker 
 
Het beantwoorden van deze vragen heeft plm. 3 uur navragen en opsteltijd gekost  
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 Minuut 
1. Bor (secr) 
2. Bor (Rijzenga) 
 


